

**NOTIS CUTI SEMESTER 1 BAGI SESI AKADEMIK 2022/2023 BAGI
PROGRAM DIPLOMA AMBILAN JULAI 2022/2023**

Dimaklumkan bahawa cuti semester bagi sesi akademik 2022/2023 bagi program Diploma, UMCCed akan bermula pada 03 Oktober 2022 (5 minggu).

Sehubungan dengan itu, pelajar yang menginap di Kolej Kediaman Ke-13 dan Institut Sains Samudera Bumi (IOES) Bachok diminta untuk melakukan proses daftar keluar kolej kediaman dan perlu mematuhi ketetapan berikut:

Perkara	Tindakan Pelajar
<p align="center">Proses Daftar keluar bagi pelajar Ambilan Julai 2022/2023</p> <p align="center">(UMKL)</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1) Pelajar dibenarkan meninggalkan barangan peribadi di dalam bilik. Memastikan bilik dikemas dan segala peralatan berharga di bawa pulang ke rumah. Segala kehilangan atau kerosakan harta benda pelajar yang ditinggalkan di dalam bilik sepanjang tempoh cuti semester adalah dibawa tanggungjawab pelajar. Pihak kolej dari semasa ke semasa akan memasuki bilik pelajar bagi tujuan penyelenggaraan/pembaikan. 2) Mengisi Borang Daftar Keluar. 3) Menyerahkan borang dan kunci bilik di kaunter pejabat am kolej. <i>(Caj yuran akan dikenakan kepada pelajar yang tidak menyerahkan kunci bilik).</i>
<p align="center">Proses Daftar keluar bagi pelajar Ambilan Julai 2022/2023</p> <p align="center">(UMEC Bachok)</p>	<ol style="list-style-type: none"> 1) Memastikan semua barang peribadi dibawa keluar, bilik di IOES dikosongkan dan ditinggalkan dalam keadaan bersih. 2) Mengisi Borang Daftar Keluar dan Borang Penarikan Diri dari Kolej Kediaman. 3) Menyerahkan borang dan kunci bilik kepada Felo dan Pembantu Felo yang dilantik.
<p align="center">Kehilangan Kunci Bilik</p>	<p>Sekiranya berlaku kehilangan kunci bilik, pelajar dikehendaki membuat pembayaran denda sebanyak RM50.00 dan menunjukkan bukti pembayaran denda semasa proses daftar keluar berlaku. Bukti bayaran boleh dihantar kepada hep@umcced.edu.my</p>
<p align="center">Tarikh, Masa & Lokasi Daftar Keluar</p>	<p align="center">26-30 September 2022 (Isnin-Jumaat) Pejabat Kolej Kediaman 9.00 pagi – 4.30 petang</p> <p>Bagi pelajar di IOES Bachok, sila hubungi felo/pembantu bertugas untuk serahan kunci</p>

Jabatan Hal Ehwal Pelajar dan Alumni

22 September 2022